
~ 1 ~

П Р О Т О К О Л

№18

Днес 31.07.2012 г. в Заседателната зала на Община Кнежа се проведе заседание на
Общинския съвет – Кнежа. На заседанието от 17 общински съветника присъстваха 17.

Председателят на общинския съвет г-жа Малина Цолова откри редовното за м.Юли
заседание в 1700 часа и предложи то да протече при обявения дневен ред, който
общинските съветници приеха с 15 гласа „за”.

Д Н Е В Е Н   Р Е Д:
1.Информация  за изпълнението на бюджета на Община Кнежа за

шестмесечието на 2012 година.
2.Докладни записки, молби на граждани и юридически лица:
2.1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община

Кнежа относно кандидатстване на Община Кнежа по Приоритетна ос 3
„Качество на живот в селските райони и разнообразяване на селската
икономика”, Мярка 321: „Основни услуги за населението и икономиката в
селските райони” от Програмата за развитие на селските райони /ПРСР/
2007 – 2013 г.;

2.2.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно кандидатстване на Община Кнежа по Приоритетна ос 3
„Качество на живот в селските райони и разнообразяване на селската
икономика”, Мярка 321: „Основни услуги за населението и икономиката в
селските райони” от Програмата за развитие на селските райони /ПРСР/
2007 – 2013 г.;

2.3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно издаване на Запис на заповед, с оглед осигуряване на
адекватно обезпечение, гарантиращо авансово плащане за проект:
„Доизграждане, реконструкция и рехабилитация на ВиК мрежа – първи
етап и изграждане на ПСОВ гр.Кнежа”;

2.4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно промяна в бюджетните взаимоотношения;

2.5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно отдаване на имот – частна общинска собственост чрез търг;

2.6.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно необходимостта от одобряване на Подробен устройствен
план – Парцеларен план, като самостоятелна част от Комплексен проект за
инвестиционна инициатива по чл. 150 от ЗУТ за обект: „Газификация на
гр.Кнежа, подобект: „Североизточен район – извън строителни граници”;
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2.7.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно необходимостта от одобряване на схема за поставяне на
преместваеми обекти, находящи се на спортната площадка в централна
градска част, кв.124 от УПИ-1843;

2.8.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно изграждане на Приют за безстопанствени кучета на
територията на Община Кнежа;

2.9.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно промяна в състава на местната комисия, съгласно Писмо
№ІІ-1305/07.11.2011 г. от Националния компенсационен жилищен фонд и
Закона за уреждане правата на граждани с многогодишни жилищно-
спестовни влогове;

2.10.Докладна записка от д-р Костадинка Лицанова – общински
съветник относно актуализация на Общинския културен календар за 2012
г.;

2.11.Антикризисна програма на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД до края на
2012 г.;

2.12.Докладна записка от Малина Цолова – председател на
Общински съвет Кнежа относно изменение на т. 1 и т. 3 на Решение №5 по
Протокол №2/25.11.2011 година;

2.13.Мотивационно писмо от Геновева П.Стайкова от гр.Кнежа
относно отпускане на средства за провеждане на процедура ин витро.

3.Разни.
Да вземат участие в работата на заседанието присъстваха:
г-н Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа;
г-н Петър Гърневски –кмет на кметство с.Бреница;
г-н Симеон Желязков – кмет на кметство с.Еница;
г-н Цветан Иванов – кмет на кметство с.Лазарово;
г-жа Даниела Дойчинова – директор на дирекция „Обща администрация”;
инж.Николай Кьосовски-директор на дирекция „Специализирана администрация”
г-жа Евгения Бодилкова – ст.експерт „ПЕФ”;
д-р Димитър Куцаров – ВИД управител на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД;
г-жа Силвия Бръмчийска – гл.счетоводител на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД;
и граждани.

ПО ПЪРВА ТОЧКА – г-жа Дойчинова запозна присъстващите с докладна записка
от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно приемане на предварителна
информация за текущото изпълнение на бюджета на Община Кнежа за първото полугодие
на 2012 година.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага информацията да влезе в ОбС за
обсъждане.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и
данъчна политика предлага информацията да бъде приета.

Общинският съвет прие внесената докладна записка.



~ 3 ~

Р Е Ш Е Н И Е №121
На основание чл. 25, ал. 1 от Закона за общинските бюджети и във връзка с чл. 31,

ал. 1 от Наредба №11 за съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет и
реда за поемане на общински дълг на Община Кнежа, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Общинският съвет Кнежа приема предварителна информация за текущото

изпълнение на бюджета на Община Кнежа за първото полугодие на 2012 година.
Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
ПО ВТОРА ТОЧКА – ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ, МОЛБИ НА ГРАЖДАНИ И

ЮРИДИЧЕСКИ ЛИЦА:
1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

кандидатстване на Община Кнежа по Приоритетна ос 3 „Качество на живот в селските
райони и разнообразяване на селската икономика”, Мярка 321: „Основни услуги за
населението и икономиката в селските райони” от Програмата за развитие на селските
райони /ПРСР/ 2007 – 2013 г., докладва г-жа Бодилкова.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага

докладната записка да бъде приета.
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага докладната записка да се приеме.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да се приеме докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И E №122
В изпълнение на Наредба 25 от 29.07.2008 година за условията и реда за

подпомагане на проекти по Мярка 321 от ПРСР и на основание чл.21, ал.1, ал.1, т.23, първо
предложение и ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация,
Общинския съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Общинският съвет Кнежа подкрепя намерението на Община Кнежа да

кандидатства за финансиране по Мярка 321 от Програмата за развитие на  селските райони
2007 – 2013 година, със следните проекти:

 Проект «Реконструкция на водопороводна мрежа и възстановяване на
улична настилка в с.Еница и с.Лазарово, Община Кнежа;

 Проект «Рехабилитация на общински път PVN 1091/ІІ-13 (Кнежа-Искър) –
Бреница (ІІІ – 1304) от км 0+000 до км 5+754,78 Община Кнежа.

2.Определя проектите (дейностите) по т. 1 като приоритетни, кореспондиращи с
общата визия, приоритети, цели, мерки от Актуализиран документ за изпълнение на
Общинския план за развитие на Община Кнежа за периода 2011 - 2013 година Приоритет
3: Разширение и модернизация на инфраструктурата,  осигуряваща по-добро качество на
живот, Мярка 1.1. Рехабилитация на общинска пътна мрежа и Мярка 2.1. Изграждане на
пречиствателна станция за отпадни води и подмяна, разширение и допълнение на
водоснабдителната и канализационна мрежа.

Гласували: „за”-15; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

кандидатстване на Община Кнежа по Приоритетна ос 3 „Качество на живот в селските
райони и разнообразяване на селската икономика”, Мярка 321: „Основни услуги за
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населението и икономиката в селските райони” от Програмата за развитие на селските
райони /ПРСР/ 2007 – 2013 г., докладва г-жа Бодилкова.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага

докладната записка да бъде приета.
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага докладната записка да се приеме.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да се приеме докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И E №123
В изпълнение на Наредба 25 от 29.07.2008 година за условията и реда за

подпомагане на проекти по Мярка 321 от ПРСР и на основание чл.21, ал.1, ал.1, т.23, първо
предложение и ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация,
Общинския съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Общинският съвет Кнежа подкрепя намерението на Община Кнежа да

кандидатства за финансиране по Мярка 321 от Програмата за развитие на  селските райони
2007 – 2013 година, като определя за приоритетен проект: «Дневен център за възрастни
хора – преустройство на училище «Кнежица» - Старата гимназия в гр.Кнежа», чийто
дейности кореспондират с общата визия, приоритети, цели и мерки,  заложени в
Актуализиран документ за изпълнение на Общинския план за развитие на Община Кнежа
за периода 2011 – 2013 година, а именно Приоритет 2: «Създаване на условия за духовно,
физическо и социално развитие на населението».

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

издаване на Запис на заповед, с оглед осигуряване на адекватно обезпечение, гарантиращо
авансово плащане за проект: „Доизграждане, реконструкция и рехабилитация на ВиК
мрежа – първи етап и изграждане на ПСОВ гр.Кнежа”, докладва г-жа Бодилкова.

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага
докладната записка да бъде приета.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и
данъчна политика предлага да се приеме докладната записка.

Общинският съвет прие докладната записка с поименно гласуване.
Р Е Ш Е Н И E №124

На основание чл. 20 и във връзка с чл. 17 от Закона за местното самоуправление и
местната администрация, и във връзка с изпълнение на посочените условия за извършване
на авансово плащане в сключения Договор за безвъзмездна финансова помощ по
Оперативна програма «Околна среда 2007-2013г.» с рег.№DIR-51011116-C016 от
30.05.2012 г.

ОБЩИНСКИЯТ СЪВЕТ ПРИ ОБЩИНА КНЕЖА

Упълномощава Симеон Тодоров Шарабански – кмет на Община Кнежа,
бенефициент по Приоритетна ос 1 «Подобряване и развитие на инфраструктурата за
питейни и отпадъчни води» на Оперативна програма «Околна среда 2007-2013 г.» за
проект: «Доизграждане, реконструкция и рехабилитация на ВиК мрежа – първи етап и
изграждане на ПСОВ гр.Кнежа”, одобрен за финансиране с Решение №215 от 14.05.2012
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година, да учреди/издаде Запис на заповед на стойност 1 563 068,00 лева (един милион
петстотин шестдесет и три хиляди шестдесет и осем лева) в полза на
Поемателя/Договарящия орган за Оперативна програма „Околна среда 2007-2013 г.” –
Министерство на околната среда и водите.

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

промяна в бюджетните взаимоотношения, докладва г-жа Дойчинова.
Отношение взеха:
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да се приеме докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка с поименно гласуване.

Р Е Ш Е Н И E №125
На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА и във връзка с необходимостта от

средства за отпускане на помощи, които не са на основание на Закона за семейните
помощи за деца и Закона за социалното подпомагане, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Изменя Решение №47 от 13.02.2012 година за промяна на размера на средствата за

„Помощи по решение на общински съвет, които не са на основание на Закона за семейните
помощи за деца и Закона за социалното подпомагане», както следва:

било става
1. Помощи по решение на общински съвет, които не са

на основание на Закона за семейните помощи за деца
и Закона за социалното подпомагане 10 000 лева 15 000 лева

2.Средствата в размер на 5 000 лева, да се осигурят от преизпълнение на местните
приходи.

Гласували поименно: „за”-16; „против”-1; „въздържали се”-няма.
5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

отдаване на имот – частна общинска собственост чрез търг, докладва инж.Кьосовски.
Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се подкрепи докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага докладната записка да бъде приета.
Общинският съвет прие докладната записка с поименно гласуване.

Р Е Ш Е Н И E №126
На основание чл. 14, ал. 1 и по реда на чл. 14, ал. 2 от ЗОС, чл. 21, ал. 1, т. 8 от

ЗМСМА и предложение с вх.№53.00-620/06.07.2012 година от „НУРТС Диджитъл” ЕАД,
чрез упълномощен представител Димитър Иванов, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Да се отдаде под наем чрез явен търг недвижим имот – частна общинска

собственост, а именно част от помещение към ретранслаторно съоръжение с полезна площ
10,80 м2 (съгласно Приложение №6) и ретранслаторно съоръжение – двете находящи се в
ПИ №4067 за срок от 10 години с начална тръжна цена 100 лева месечен наем без ДДС.

Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
6.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

необходимостта от одобряване на Подробен устройствен план – Парцеларен план, като
самостоятелна част от Комплексен проект за инвестиционна инициатива по чл. 150 от ЗУТ
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за обект: „Газификация на гр.Кнежа, подобект: „Североизточен район – извън строителни
граници”, докладва инж.Кьосовски.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се подкрепи докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага докладната записка да бъде приета.
Общинският съвет прие докладната записка с поименно гласуване.

Р Е Ш Е Н И E №127
На основание чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА,

Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Общинският съвет Кнежа одобрява ПУП – парцеларен план, като самостоятелна
част от Комплексен проект за инвестиционна инициатива по чл. 150 от ЗУТ за обект:
„Газификация на гр.Кнежа”, подобект: „Североизточен район – извън строителни граници
Община Кнежа, Област Плевен”.

2.Решението да се съобщи чрез обнародване в „Държавен вестник” в седемдневен
срок.

Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
7.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

необходимостта от одобряване на схема за поставяне на преместваеми обекти, находящи
се на спортната площадка в централна градска част, кв.124 от УПИ-1843, докладва
инж.Кьосовски.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се подкрепи докладната записка,
като се допълни, че ще се осигурят две съблекални и два санитарни възела.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и
данъчна политика предлага докладната записка да бъде приета.

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности
предлага да се приеме докладната записка.

Дамяновска обясни, че това е готов модул, които ще бъде поставен върху бетонова
площадка и не може да се преправя.

Кьосовски отговори, че са ограничени средствата за този модул, който ще трябва и
да се дообзаведе, да се включи в канализацията, да се излее бетона за поставянето и всичко
това ще струва 18 000 лева. Модула ще излезе около 20 м2.

Грамов напомни, че в ТСУ комисията са обсъждали докладната и за да съответства
на изискванията трябва да има два санитарни възела и две съблекални. Как е определена
фирмата, която го е изпълнила?

Дамяновска смята, че не е необходимо да се харчат пари за още един контейнер.
Герговска предложи да се помисли за още една тоалетна, та и химическа да е тя,

защото Грамов има практика в спортните състезания и да се съобразят с това.
Цолова предложи да се приеме докладната, а ако се наложи ще се помисли за друга

тоалетна, защото в момента ние одобряваме схемата, а не обсъждаме спортни състезания..
Дамяновска предложи да се прекратят дебатите и предложението се прие със 17

гласа „за”.
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Общинският съвет прие докладната записка.
Р Е Ш Е Н И E №128

На основание чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА,
Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Общинският съвет Кнежа на основание чл. 56, ал. 2 от ЗУТ одобрява схемата за

поставяне на преместваеми обекти, предложена от главния архитект на Община Кнежа за
два комплекта висилки, един брой успоредка и фургон със съблекални и санитарен възел.

Гласували: „за”-12; „против”-2; „въздържали се”-3.
8.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

изграждане на Приют за безстопанствени кучета на територията на Община Кнежа,
докладва инж.Кьосовски.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и

екология  предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се подкрепи докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага докладната записка да бъде приета.
Пеновски попита правено ли е преброяване на бездомните кучета?
Кьосовски му отговори, че според изискванията на нормативните документи за

изграждане на приют преброяване не е необходимо.
Петров попита кучетата ще са постоянно ли в приюта?
Кьосовски му отговори, че ще се кастрират и ще се пускат на свобода.
Общинският съвет прие докладната записка с поименно гласуване.

Р Е Ш Е Н И E №129
На основание чл. 40, ал. 1 и ал. 2 и чл. 41, ал. 1, 2, 3 и 4 от Закона за защита на

животните във връзка с чл. 8, ал. 1 от ЗОС и предписания №1 с вх.№2400-284/18.05.2012
година от Областна дирекция по безопасност на храните гр.Плевен и чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал.
2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Да се изгради приют за безстопанствени кучета на общински терен/помещение,

находящ се в имот №734073 с начин на трайно ползване – пасище, мера, местност
„Мерата”, актуван с Акт за частна общинска собственост №1262.

2.Да се изготви проект за преустройство на склад с площ 327 м2, находящ се в имот
№734073 с начин на трайно ползване – пасище, мера, местност „Мерата”, актуван с Акт за
частна общинска собственост №1262 в приют за безстопанствени кучета.

3.Средствата в размер на 5 000 лева за изготвяне на проект за приют за
безстопанствени кучета да се предвидят от инвестиционна програма на Община Кнежа –
Приложение 6.3, приета с Решение №47 на Общински съвет Кнежа по Протокол
№8/13.02.2012 г.

Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
9.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

промяна в състава на местната комисия, съгласно Писмо №ІІ-1305/07.11.2011 г. от
Националния компенсационен жилищен фонд и Закона за уреждане правата на граждани с
многогодишни жилищно-спестовни влогове, докладва инж.Кьосовски.

Отношение взеха:
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Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,
обществен ред и безопасност на движението предлага да се подкрепи докладната записка.

Общинският съвет прие докладната записка.
Р Е Ш Е Н И E №130

На основание чл.8, ал. 2 от Закона за уреждане правата на граждани с
многогодишни жилищно-спестовни влогове във връзка с чл. 16, ал. 3 от Правилника за
прилагане на ЗУПГМЖСВ и съгласно решение на Управителния съвет на Националния
компенсационен жилищен фонд (обн.ДВ бр.82/2011г.), Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Освобождава инж.Васил Христов Петровски – председател на местната комисия

по Закона за уреждане правата на граждани с многогодишни жилищно-спестовни влогове
и определя за председател на същата Наталия Иванова Христова – Радомирска – секретар
на Община Кнежа.

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
10.Докладна записка от д-р Костадинка Лицанова – общински съветник относно

актуализация на Общинския културен календар за 2012 г., докладва д-р Лицанова.
Отношение взеха:
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности

предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага докладната записка да се подкрепи със следните поправки:
-В т. 2 да отпадне думата „по равно”;
-Нова т. 4: „Средствата да се осигурят от преизпълнение на местни приходи”.
Общинският съвет с поименно гласуване прие предложението на бюджетната

комисия.
Р Е Ш Е Н И Е №131

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Актуализира Общински културен календар за 2012 година, като на 01.10.2012 г.
добавя нова културна проява, а именно: Ден на възрастните хора с организатор Община
Кнежа и място на провеждане Пенсионерските клубове в гр.Кнежа.

2.Определя за мероприятието по т. 1 сумата от 600 лева, която да бъде разпределена
между пенсионерските клубове в гр.Кнежа.

3.Актуализира общата сума на Общински културен календар за 2012 година, както
следва: 33 465 лева.

4.Средствата да се осигурят от преизпълнение на местни приходи.
Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
11.Антикризисна програма на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД до края на 2012 г., докладва

д-р Куцаров.
Отношение взеха:
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да се отпусне безлихвен заем за 1 година, като сумата се
уточни, първо изискуемите суми, след това задълженията към персонала.

Бръмчийска внесе справка за 387 065 лева, от които 219 602 лева просрочени
задължения към доставчици и 167 463 лева за ФРЗ.

Дамяновска попита по какъв ред и на кои доставчици плащат? Защо стоят
задължения от минали години, а има плащани тази година?
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Бръмчийска отговори, че плащат първо медикаментите и консумативите и то по-
скорошните, старите задължения – остават.

Петров попита с тези мерки ще се стабилизира ли болницата?
Куцаров на кратко обясни финансовото състояние на дружеството, което е на

загуба. В новата година, ако се сключат повече клинични пътеки ще има и остатък, но до
края на тази година нищо не може да се промени. Ходили са на среща в НЗОК с кмета на
общината и председателя на здравната комисия д-р Лицанова, но конкретен отговор за
изплащане на надлимитните средства не са получили. Високите изисквания по
медицинските стандарти и новите бюджети са причина за това състояние. Намалил е
лекарство разхода на ден на 2 лева. Провел е среща с колектива за намаляване на РЗ с 10%
и ще работи по методика за формиране на РЗ като резултат от получените средства. За
инвестиции ще говори по-късно, а на подмяна подлежи доста апаратура. Ако общината
отпусне заем ще е трудно в това състояние да се обслужва и заем. Предложени са 5
варианта, за излизане от състоянието и то със съдействието на общината и Общинският
съвет да вземе решение кой вариант да избере.

Шарабански намира, че дебатите са за експерти и трябва да се водят в комисиите.
На комисията е обсъдено общината да помогне и той е поел ангажимента, след
приключване на процедурата по търга за земята, за да може да се прецени какви средства
може да отпусне общината. Даден е срок на спечелилите търга да сключат договори до
средата на м.август. Предлага да бъде приета Антикризисната програма, а в последствие да
се реши кой от предложените варианти да се избере.

Общинският съвет прие последното предложение на кмета на общината за
приемане на програмата.

Р Е Ш Е Н И Е №132
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА,

Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Общинският съвет Кнежа приема Антикризисната програма на „МБАЛ-Кнежа”
ЕООД до края на 2012 година.

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
12.Докладна записка от Малина Цолова – председател на Общински съвет Кнежа

относно изменение на т. 1 и т. 3 на Решение №5 по Протокол №2/25.11.2011 година,
докладва г-жа Цолова.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и

екология  предлага докладната записка да се приеме с допълнение в т.2 да се включи и
телефона на сътрудника на ОбС.

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага
докладната записка да бъде приета.

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси
предлага да се приеме само т. 1 от докладната записка.

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности
предлага да се приеме докладната записка.

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,
обществен ред и безопасност на движението предлага докладната записка да бъде приета.
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Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и
данъчна политика предлага докладната записка да бъде приета с допълнението за телефона
на сътрудника на ОбС.

Общинският съвет прие внесената докладна записка с допълнението с 15 гласа „за”
и 2-„въздържали се”.

Герговска предложи да се гласува предложението на здравната комисия, което е
различно от другите, да отпадне т. 2, а се приеме само т. 1 от докладната записка.
Гласували: „за”- 6; „против”-11; „въздържали се”-няма.

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия.
Р Е Ш Е Н И Е №133

На основание чл. 21, ал. 3 във връзка с чл. 34 и чл. 36 от ЗМСМА, Общинският
съвет Кнежа

Р Е Ш И:
І.Считано от 01.07.2012 година Общинския съвет Кнежа изменя т. 1 и т. 3 на

Решение №5 по Протокол №2/25.11.2011 година по следния начин:
Т.1.Възнагаржданието на общинския съветник се изплаща ежемесечно и се

определя в размер на:
а) 25 на сто от СрБрРЗ в общинска администрация гр.Кнежа за последния месец от

предходното тримесечие за участието и работата му в заседание на постоянните и
временни комисии, и заседание на общинския съвет;

б) 5 на сто от СрБрРЗ в общинска администрация гр.Кнежа за последния месец от
предходното тримесечие за поддържане на връзка и работа с избирателите.

Общият размер на месечното възнаграждение на общинския съветник не може да
надвишава 30 на сто от СрБрРЗ в общинска администрация гр.Кнежа за последния месец
от предходното тримесечие.

т.3 При неприсъствие на всички заседания през месеца, възнаграждението по т. 1,
буква „а” – не се изплаща.

ІІ.Считано от 01.07.2012 година месечната абонаментна такса и 30,00 лева от
проведените разговори на служебните мобилни телефони на съветниците и на сътрудника
на ОбС да бъдат за сметка на издръжката на общинския съвет.

Гласували: „за”-15; „против”-няма; „въздържали се”-2.
13.Мотивационно писмо от Геновева П.Стайкова от гр.Кнежа относно отпускане

на средства за провеждане на изследвания, докладва г-жа Цолова.
Отношение взеха:
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси

предлага да се отпуснат 500 лева след актуализация на бюджета.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да се отпуснат 500 лева от еднократните помощи.
Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия с поименно

гласуване.
Р Е Ш Е Н И Е №134

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Да се отпусна 500 лева от Помощи по решение на общински съвет, които не са на
основание на Закона за семейните помощи за деца и Закона за социалното подпомагане на
Геновева Петкова Стайкова от гр.Кнежа за провеждане на изследвания.

Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
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ПО ТРЕТА ТОЧКА – РАЗНИ:
Шарабански информира общинският съвет, че е подписал Споразумение за

финансиране по схема Идентификация на проектни линии за финансиране или
съфинансиране от Международен фонд Козлодуй с предложен проект: „ Подобряване на
енергийната ефективност в СОУ „Н.Рилски” гр.Кнежа”, с който проект общината е
кандидатствала м.март тази година. Реализацията на проекта ще започне в началото на
следващата година, като включва и подмяна на отоплението в училището, което ще
премине на газ.

Пеновски попита във връзка с водоснабдяването новата помпа в Еница защо не
работи?

Шарабански обеща да подготви писмен отговор на въпроса му.
Желязков сподели, че проблеми с питейната вода в с.Еница няма даже и сега в

горещото време.
Цв.Гъркова – председател на пенсионерски клуб „Дълголетие” за пореден път

попита за помещение за настаняване на клуба им и разпределянето на средствата между
клубовете.

Коева-председател на Сдружение на диабетиците „Стевия” също попита ще им се
отпуснат ли средства.

Цолова отговори, че с приемането на бюджета за 2012 година общинския съвет е
гласувал средства за клубовете, но разпределянето им е  работа на клубовете и
администрацията. За допълнителни средства на този етап на може да се говори, защото
още не е актуализиран бюджета, а и болницата чака за пари.

След изчерпване на материалите по дневния ред, председателя на общинския съвет
закри редовното заседание в 1845 часа.

Протоколчик: Председаетл ОбС:
/П.Македонска/ /М.Цолова/


